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       Kołobrzeg, dnia 22 listopada 2021 r. 
 
BRM.0002.43.2021.K 

Protokół Nr 43/2021 
 

z XLIII sesji Rady Miasta Kołobrzeg zwołanej przez Przewodniczącego Rady Miasta  

w dniu 22 listopada 2021 r. o godz.9:00. 

Sesja Rady Miasta Kołobrzeg odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. Obrady prowadził Pan radny Bogdan Błaszczyk – 
Przewodniczacy Rady. Obrady rozpoczęto 22 listopada 2021 o godz. 09:00, a zakończono o 
godz. 13:20 tego samego dnia. 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Miasta Pana radnego Bogdana 

Błaszczyka, na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990  r. o samorządzie 

gminnym (Dz.U. z 2020 r. poz. 713 z późn.zm.), § 17 ust.1 Statutu Miasta Kołobrzeg 

(Uchwała Nr XXXVII/497/13 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 9 września 2013 r.; Dz. Urz. Woj. 

Zachodniopomorskiego z 2021 r. poz. 537), w związku z art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 

marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. z 2020 r. poz. 1842 z późn.zm.). Mieszkańcy w ogłoszeniu 

podpisanym przez Przewodniczącego Rady zostali poinformowani o zwołaniu sesji w trybie 

zdalnym, jak również o tym, że obrady będą transmitowane na stronie internetowej Miasta 

Kołobrzeg. W Biurze Rady Miasta w pokoju nr 43 w Ratuszu, ul. Armii Krajowej 12 (lewe 

skrzydło budynku, I piętro) było przygotowane stanowisko komputerowe z możliwością 

zdalnego uczestnictwa w sesji.  

Porządek obrad sesji ustalony przez Przewodniczącego Rady: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu 

budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2021 r., 

2) w sprawie Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest  

z terenu miasta Kołobrzeg (aktualizacja), 

3) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty, 

4) w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi  

z dochodów własnych niepochodzących z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, 

5) w sprawie wzniesienia pomnika upamiętniającego Ofiary Katynia, Charkowa, 

Tweru i innych miejsc kaźni Polaków w czasie II Wojny Światowej. 

4. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli kompleksowej 

działalności schroniska dla bezdomnych zwierząt w latach 2018 – 2020 oraz podjęcie 

uchwały w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg  

z kontroli kompleksowej działalności schroniska dla bezdomnych zwierząt w latach 

2018 – 2020. 
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5. Informacja Prezydenta Miasta o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasto 

Kołobrzeg w roku szkolnym 2020/2021. 

6. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

7. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie sesji. 

Punkt 1 - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Bogdan Błaszczyk 
otworzył XLIII sesję Rady Miasta Kołobrzeg, której obrady odbywały się  
w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 
 
Protokół Nr 42/2021 z XLII sesji, która odbyła się w dniu 27 października 2021 r. był 

wyłożony do publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani 

zastrzeżeń do ww. protokołu.  

Zgodnie ze Statutem Miasta obrady Rady były transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

 
W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych. 
Obecni: 
1. Kamil Barwinek 
2. Maciej Bejnarowicz 
3. Bartosz Bieńkowski 
4. Bogdan Błaszczyk 
5. Renata Brączyk 
6. Artur Dąbkowski 
7. Małgorzata Grotto 
8. Adam Hok 
9. Jacek Kalinowski 
10. Przemysław Kiełkowski 
11. Zbigniew Malinowski 
12. Wiesław Parus 
13. Krzysztof Plewko 
14. Piotr Rzepka 
15. Karolina Szarłata – Woźniak 
16. Agnieszka Trafas 
17. Danuta Wilk 
18. Jacek Woźniak 
19. Dariusz Zawadzki 
20. Izabela Zielińska 
21. Łukasz Zięba 

 
W zdalnej sesji uczestniczyli:  

 Radni 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pani Jolanta Włodarek - Skarbnika Miasta  
 
Przewodniczący przywitał wszystkich uczestniczących w zdalnej sesji i oglądających 
transmisję z obrad sesji. 
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Stwierdził, że w zdalnych obradach sesji uczestniczy 20 radnych. Jest to wymagane quorum, 
by obrady były ważne.  
 
Radni wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji otrzymali: porządek obrad, projekty uchwał  
i inne materiały będące przedmiotem obrad dzisiejszej sesji.   
 
Przewodniczący Rady, jako pierwszy przedstawił wnioski formalne o zmianę porządku 
obrad sesji: 
 
1. Pani Prezydent Miasta zgłosiła wniosek formalny o zmianę porządku obrad polegający na 
wprowadzeniu do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminu i miejsca składania deklaracji 
przez właścicieli nieruchomości położonych w granicach Gminy Miasto Kołobrzeg oraz 
warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 
 
2. Przewodniczący Rady - Pan radny Bogdan Błaszczyk zgłosił dwa wnioski formalne  
o zmianę porządku obrad o treści:  

1) wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przekazania do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie skargi wraz z aktami sprawy  
i odpowiedzią na skargę, 

2) wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian  
w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kołobrzeg. 

 
W związku z brakiem innych wniosków formalnych o zmianę porządku obrad, 
Przewodniczący zamknął dyskusję nad porządkiem obrad. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez 

Panią Prezydent Miasta: wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminu  

i miejsca składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych w granicach Gminy 

Miasto Kołobrzeg oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej. Powyższy projekt uchwały Przewodniczący zaproponował ująć  

w punkcie 3 jako podpunkt 3a. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

BRAK GŁOSU (1) Piotr Rzepka 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o 

samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 

ustawowego składu rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad sesji w punkcie 3 

jako podpunkt 3a projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminu i miejsca składania deklaracji przez 

właścicieli nieruchomości położonych w granicach Gminy Miasto Kołobrzeg oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 
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Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku 
obrad: wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przekazania do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie skargi wraz z aktami sprawy  
i odpowiedzią na skargę. Powyższy projekt uchwały Przewodniczący zaproponował ująć  
w punkcie 3 jako podpunkt 6. 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - 
Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 
Zielińska, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Rzepka 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o 
samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 
ustawowego składu rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad sesji w punkcie 3 
jako podpunkt 6 projektu uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Szczecinie skargi wraz z aktami sprawy i odpowiedzią na skargę. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku 

obrad: wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w składzie 

osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kołobrzeg. Ten projekt uchwały 

proponuję ująć w punkcie 3 jako podpunkt 7. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Rzepka 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  

o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 

ustawowego składu rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad sesji w punkcie 3 

jako podpunkt 7 projektu uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kołobrzeg. 

Porządek sesji po zmianach przyjętych przez Radę 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
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2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu 

budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2021 r., 

2) w sprawie Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest  

z terenu miasta Kołobrzeg (aktualizacja), 

3) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty, 

                3a)  w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami  

                        komunalnymi, terminu i miejsca ,składania deklaracji przez właścicieli  

                        nieruchomości położonych w granicach Gminy Miasto Kołobrzeg oraz  

                        warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 

                        elektronicznej. 

4) w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi  

z dochodów własnych niepochodzących z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, 

5) w sprawie wzniesienia pomnika upamiętniającego Ofiary Katynia, Charkowa, 

Tweru i innych miejsc kaźni Polaków w czasie II Wojny Światowej. 

6) w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  

w Szczecinie skargi wraz z aktami sprawy i odpowiedzią na skargę, 

7) w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta Kołobrzeg. 

4. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli kompleksowej 

działalności schroniska dla bezdomnych zwierząt w latach 2018 – 2020 oraz podjęcie 

uchwały w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg  

z kontroli kompleksowej działalności schroniska dla bezdomnych zwierząt w latach 

2018 – 2020. 

5. Informacja Prezydenta Miasta o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasto 

Kołobrzeg w roku szkolnym 2020/2021. 

6. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

7. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie sesji. 

 

Punkt 2 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje 

o przeprowadzonych przetargach 

Pani Prezydent Miasta przedstawiła sprawozdanie z wykonania uchwał oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. Sprawozdanie wraz z informacją stanowi załącznik do 

protokołu. 

W dyskusji nad tym punktem porządku obrad udział wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pan radny Jacek Kalinowski 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 

nad tym punktem porządku obrad. 
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Punkt 3 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie zmian stawek dotacji przedmiotowej 

dla samorządowego zakładu budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  

w Kołobrzegu w 2021 r. 

Pani Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.   

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 
radna Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 

2. Komisja Sportu i Turystyki. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek – Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu., który przekazał, że Klub będzie głosował za 
projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek- Członek Klubu, który przekazał, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawiał Pan radny Jacek 
Woźniak - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt uchwały. 

 
Brak chętnych do dyskusji 
  
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian stawek 

dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu 

i Rekreacji w Kołobrzegu w 2021 r.: 

W głosowaniu udział 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, 

Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Adam Hok 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLIII/628/21 w sprawie zmian stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego 

zakładu budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2021 r.  
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Punkt 3 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie Programu usuwania azbestu  

i wyrobów zawierających azbest z terenu miasta Kołobrzeg (aktualizacja) 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie Pani Anna Mieczkowska - 

Prezydent Miasta. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 
radna Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu., który przekazał, że Klub będzie głosował za 
projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek- Członek Klubu, który przekazał, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawiał Pan radny Jacek 
Woźniak - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt uchwały. 

 
Brak chętnych do dyskusji 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Programu 

usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu miasta Kołobrzeg (aktualizacja): 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLIII/629/21 w sprawie Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających 

azbest z terenu miasta Kołobrzeg (aktualizacja). 

 

Punkt 3 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty oraz zwolnienia 

w części z opłaty 
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Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta dokonała wprowadzenia do projektu uchwały . 

Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych szczegółowo 

omówiła metodę wyliczenia wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 
radna Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji.  Komisja większością głosów 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie 
uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu., który przekazał, że Klub będzie głosował za 
projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek- Członek Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który złożył poprawkę do projektu uchwały  
o treści: w § 2 ust.1 kwotę „10,50 zł” zastąpić kwotą „8,00 zł” 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawiał Pan radny Jacek 
Woźniak - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział. Że każdy z Członków Klubu 
będzie głosował indywidualnie. Pan radny Jacek Woźniak w imieniu Klubu złożył 
poprawkę o treści: 
W § 3 ust.2 wartość „0,50 zł” zastąpić wartością „3,50 zł” 
W § 4 ust. 2 wartość „0,50 zł” zastąpić wartością „3,50 zł” 
W § 6 pkt 2 wartość „20,00 zł” zastąpić wartością „14,00 zł” 

 
W dyskusji nad tym punktem porządku obrad według kolejności zgłoszeń udział wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani radna Izabela Zielińska, która zapowiedziała, że poprze poprawkę Pana 

radnego Macieja Bejnarowicza i poprawkę radnego Jacka Woźniaka 
 Pan radny Łukasz Zięba 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Wiesław Parus zapowiedział, że wstępnie Klub jest gotów poprzeć 

poprawkę Pana radnego Jacka Woźniaka 
 Pan radny Artur Dąbkowski zapowiedział, że poprze poprawkę radnego Jacka 

Woźniaka 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pan Prezes Miejskiego Zakładu Zieleni, Dróg i Ochrony Środowiska 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pan radny Jacek Woźniak zaapelował, aby poprawki zgłoszone przez niego  

w imieniu Klubu Radnych „Radni Niezależni” głosował łącznie. 
 Przewodniczący Rady poinformował, że w taki sposób podda pod głosowanie tą 

poprawkę. 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Radca prawny 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 
nad tym punktem porządku obrad. Wystąpienia Przewodniczących Komisji, 
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Przewodniczących Klubów Radnych oraz dyskusja zostały utrwalone i zarejestrowane na 
urządzeniu rejestrującym obrady i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku 
elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności zarządził głosowani nad zgłoszonymi 
poprawkami do projektu uchwały. 
 
Poprawka zgłoszona przez Pana radnego Macieja Bejnarowicza o treści: 
„W § 2 ust.1 kwotę „10,50 zł” zastąpić kwotą „8,00 zł” 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (10) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 
Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska 
 
PRZECIW (11) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta 
Wilk, Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada nie przyjęła poprawki zgłoszonej przez Pana 
radnego Macieja Bejnarowicza. 
 
 
Poprawka zgłoszona przez Pana radnego Jacka Woźniaka w imieniu Klubu radnych „Radni 
Niezależni” o treści: 

W § 3 ust.2 wartość „0,50 zł” zastąpić wartością „3,50 zł” 
W § 4 ust. 2 wartość „0,50 zł” zastąpić wartością „3,50 zł” 
W § 6 pkt 2 wartość „20,00 zł” zastąpić wartością „14,00 zł” 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła poprawkę pana 
radnego Jacka Woźniaka zgłoszoną w imieniu Klubu Radnych „Radni Niezależni” 
 
Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 
wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia 
stawki tej opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty wraz z przyjętą poprawką: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (15)  
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Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (5) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Izabela Zielińska 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ   
NR XLIII/630/21 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty. 
 
Punkt 3 podpunkt 3a – podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminu i miejsca składania 

deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych w granicach Gminy Miasto 

Kołobrzeg oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 

Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu., który przekazał, że Klub będzie głosował za 
projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt 
uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawiał Pan radny Jacek 
Woźniak - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt 
uchwały. 

 
Brak chętnych do dyskusji 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminu i miejsca 

składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych w granicach Gminy Miasto 

Kołobrzeg oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - 
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Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Rzepka 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLIII/631/21 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, terminu i miejsca składania deklaracji przez właścicieli 

nieruchomości położonych w granicach Gminy Miasto Kołobrzeg oraz warunków  

i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej: 

 
Punkt 3 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 

Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 
radna Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu., który przekazał, że Klub będzie głosował za 
projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt 
uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawiał Pan radny Jacek 
Woźniak - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt 
uchwały. 

 
Brak chętnych do dyskusji 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie pokrycia 

części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21)  
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Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLIII/632/21 w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi 

 

Punkt 3 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie wzniesienia pomnika 

upamiętniającego Ofiary Katynia, Charkowa, Tweru i innych miejsc kaźni Polaków  

 czasie II Wojny Światowej 

Projektodawcą uchwały była Grupa Radnych: Karolina Szarłata – Woźniak, Maciej 

Bejnarowicz, Jacek Woźniak, Renata Brączyk, Bartosz Bieńkowski, Krzysztof Plewko). W 

imieniu Grupy Radnych projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie Pani 

radna Karolina Szarłata – Woźniak.  

Powyższy projekt 

1. Komisja Prawa. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki- 
Przewodniczącego Komisji. Komisja nie wypracowała jednolitego stanowiska do 
projektu uchwały. 

2. Komisja Oświaty i Kultury. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie negatywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego odrzucenie. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował 
przeciwko projektowi uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub podtrzymuje swoje stanowisko 
27 października 2021 r. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt 
uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawiał Pan radny Jacek 
Woźniak - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt 
uchwały. 

W dyskusji nad tym punktem porządku obrad według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Prezes Związku Sybiraków Koło Terenowe w Kołobrzegu 
 Przewodnicząca Stowarzyszenia Klub Pioniera Miasta Kołobrzegu 
 Prezes Zarządu Fundacji Historia Kołobrzegu Pamięć i Tożsamość Miasta 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
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 Pan radny Wiesław Parus 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Jacek Woźniak 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 
nad tym punktem porządku obrad. 
Wystąpienia Przewodniczących Komisji, Przewodniczących Klubów Radnych oraz dyskusja 
zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obrady i dźwięk. Ponadto 
zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad wnioskiem Komisji 

Oświaty i Kultury o odrzucenie projektu uchwały w sprawie wzniesienia pomnika 

upamiętniającego Ofiary Katynia, Charkowa, Tweru i innych miejsc kaźni Polaków w czasie II 

Wojny Światowej: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (10) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Zbigniew Malinowski, 

Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (9) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Małgorzata Grotto, Przemysław Kiełkowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania większością głosów 

odrzuciła projekt uchwały w sprawie wzniesienia pomnika upamiętniającego Ofiary 

Katynia, Charkowa, Tweru i innych miejsc kaźni Polaków w czasie II Wojny Światowej. 

 

Punkt 3 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie skargi wraz z aktami sprawy  

i odpowiedzią na skargę 

Projektodawcą uchwały był Przewodniczący Rady, który przedstawił Radzie projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem. 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za 
projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek- Członek Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 
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4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawiał Pan radny Jacek 
Woźniak - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt 
uchwały. 

 
Brak chętnych do dyskusji 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie w sprawie 

przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie skargi wraz z aktami 

sprawy i odpowiedzią na skargę: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLIII/633/21 w sprawie w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Szczecinie skargi wraz z aktami sprawy  

i odpowiedzią na skargę. 

 
Punkt 3 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kołobrzeg 
 
Projektodawcą uchwały był Przewodniczący Rady, który przedstawił projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem.   
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za 
projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawiał Pan radny Jacek 
Woźniak - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt 
uchwały. Ponadto Pan radny poinformował, że na obecna chwilę Klub nie deleguje 
swojego przedstawiciela do pracy w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 
Przewodniczący Komisji Skarg, wniosków i petycji podziękował Panu radnemu Jackowi 
Woźniakowi za dotychczasową pracę. 
 
Brak chętnych do dyskusji. 
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Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian  
w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kołobrzeg: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XLIII/634/21 w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków  
i Petycji Rady Miasta Kołobrzeg. 
 
Punkt 4 - Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli 

kompleksowej działalności schroniska dla bezdomnych zwierząt w latach 2018 – 2020 

oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta z 

kontroli kompleksowej działalności schroniska dla bezdomnych zwierząt  

w latach 2018 – 2020. 

W imieniu Komisji Rewizyjnej sprawozdanie wraz z projektem uchwały i uzasadnieniem 
przedstawiła Radzie Pani radna Danuta Wilk – Kierownik Zespołu Kontrolnego Komisji 
Rewizyjnej.  
 
Pani Prezydent Miasta nie wniosła uwag do projektu uchwały.  

 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
sprawozdania i projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do sprawozdania 
i poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
sprawozdania i poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawiał Pan radny Jacek 
Woźniak - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały 
wraz ze sprawozdaniem. 

 
Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 

wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta z kontroli kompleksowej działalności schroniska dla 

bezdomnych zwierząt w latach 2018 – 2020 wraz ze sprawozdaniem z tej kontroli: 

W głosowaniu udział wzięło21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (20) 
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Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Rzepka 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ NR 

XLIII/635/21 w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta z kontroli 

kompleksowej działalności schroniska dla bezdomnych zwierząt w latach 2018 – 2020 

wraz ze sprawozdaniem z tej kontroli. 

 

Punkt 5 - Informacja Prezydenta Miasta o stanie realizacji zadań oświatowych w 

Gminie Miasto Kołobrzeg w roku szkolnym 2020/2021 

 

Prezydent Miasta pismem z dnia 27 października 2021 r. przekazała do Rady Miasta 

informację o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasto Kołobrzeg w roku 

szkolnym 2020/2021. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Powyższą informacją zajmowała się Komisja Oświaty i Kultury na posiedzeniu w dniu   

18 listopada 2021 r. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała informację Prezydenta 

Miasta o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasto Kołobrzeg w roku szkolnym 

2020/2021. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
informacji i będzie głosował za jej przyjęciem. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub przyjmuje informację do 
wiadomości. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
przedstawionej przez Prezydent Miasta informacji o stanie realizacji zadań 
oświatowych w Gminie Miasto Kołobrzeg w roku szkolnym 2020/2021. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawiał Pan radny Jacek 
Woźniak - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
przedstawionej przez Prezydent Miasta informacji o stanie realizacji zadań 
oświatowych w Gminie Miasto Kołobrzeg w roku szkolnym 2020/2021. 
 

Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem informacji Prezydenta Miasta  

o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasto Kołobrzeg w roku szkolnym 

2020/2021: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew 

Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Kalinowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła informację Prezydenta 

Miasta o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasto Kołobrzeg w roku 

szkolnym 2020/2021 

Punkt 6 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami 
 
Prezydent Miasta przedłożyła Radzie sprawozdanie ze swojej działalności między sesjami. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Brak chętnych do dyskusji. 

 

 Punkt 7 - Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

 

Pan radny Kamil Barwinek złożył interpelację w sprawie poprawy stanu technicznego ulicy 

Chodkiewicza. 

 

Pan radny Dariusz Zawadzki złożył interpelację w sprawie utworzenia miejsca pamięci 

historycznej na Placu 18 Marca. 

 

Pani radna Danuta Wilk złożyła interpelację w sprawie zamontowania wiaty na przystanku 

autobusowym. 

 

 Punkt 8 – Wolne wnioski i informacje 

Przewodniczący przekazał następujące informacje: 

1. Prezydent Miasta przekazała do Rady Miasta Zarządzenie Nr 111/21 Prezydenta 
Miasta Kołobrzeg z dnia 27 października 2021 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Miasto Kołobrzeg na 2021 r. 
 

2. Prezydent Miasta przekazała do Rady Miasta Zarządzenie Nr 112/21 Prezydenta 
Miasta Kołobrzeg z dnia 2 listopada 2021 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Miasto Kołobrzeg na 2021 r. 
 

3. Prezydent Miasta przekazała do Rady Miasta Zarządzenie Nr 116/21 Prezydenta 
Miasta Kołobrzeg z dnia 15 listopada 2021 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Miasto Kołobrzeg na 2021 r. 
 

4. Prezydent Miasta przekazała do wiadomości radnych kopię upoważnienia do 
składania kontrasygnaty do czynności prawnych mogących spowodować powstanie 
zobowiązań pieniężnych. 
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5. Naczelnik Urzędu Skarbowego w Kołobrzegu przesłał do Rady Miasta informacje  
o wynikach analizy oświadczeń majątkowych złożonych według stanu na dzień 31 
grudnia 2020 r. 
 

6. Mieszkaniec Kołobrzegu przesalał do wiadomości Rady Miasta protest adresowany 
do Miejskich Wodociągów i Kanalizacji w Kołobrzegu w sprawie przeniesienia 
wodociągu. 
 

7. Prezydent Miasta pismem z dnia 16 listopada 2021 r. przekazała raport z konsultacji 
społecznych dotyczących opracowania Strategii Rozwoju Miasta Kołobrzeg – etap 
planistyczny część I. 
 

8. Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie Regionalny Zarząd Gospodarki 
Wodnej w Szczecinie pismem z dnia 08 listopada 2021 r. przesłało opinię Dyrektora 
Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Szczecinie Państwowego 
Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie do projektu Regulaminu dostarczania wody  
i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg. Powyższa opinia 
została przekazana także do Pani Prezydent Miasta. 
 

9. Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie Uchwałą  
Nr XXIII.100.K.2021 z dnia 3 listopada 2021 r. stwierdziło nieważność uchwały  
Nr XLI/568/21 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 29 września 2021 r. w sprawie 
określenia zasad dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 
zadania służące tworzeniu warunków dla rozwoju Rodzinnych Ogrodów Działkowych. 
Przewodniczący Rady poinformował, że w tej sprawie zwrócił się do Pani Prezydent 
Miasta o przygotowanie nowego projektu uchwały uwzględniającego uwagi Kolegium 
RIO. 
 

10. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego z dnia 5 listopada 
2021 r. zostały ogłoszone uchwały Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 27 października 
2021 r.: 

 Uchwała Nr XLII/595/21 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 
Miasto Kołobrzeg na 2021 r. – poz.4688 

 Uchwała Nr XLII/598/21 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości na terenie Miasta Kołobrzeg – poz. 4689 

 Uchwała Nr XLII/599/21 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
środków transportowych na terenie miasta Kołobrzeg – poz. 4690. 

 Uchwała Nr XLII/600/21 w sprawie opłaty uzdrowiskowej – poz. 4691 
 Uchwała Nr XLII/601/21 w sprawie opłaty prolongacyjnej – poz. 4692 
 Uchwała Nr XLII/602/21 w sprawie opłaty targowej – poz. 4693. 

Uchwały podatkowe wejdą w życie z dniem 1 stycznia 2022 r. 
 

  11.W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego z dnia 18 listopada 
       2021 r. zostały ogłoszone uchwały Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 27 października 
       2021 r.: 

 Uchwała Nr XLII/608/21 zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych warunków 
i trybu przyznawania stypendiów artystycznych i dorocznych nagród za osiągnięcia 
w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury – poz. 
491. Uchwała wejdzie w życie 3 grudnia 2021 r. 

 Uchwała Nr XLII/612/21 w sprawie przyjęcia Zasad przeprowadzenia naboru 
wniosków o zawarcie umowy najmu, w tym określenia dodatkowych kryteriów 
pierwszeństwa, zasad przeprowadzania oceny punktowej oraz wysokości 
obowiązkowej kaucji dla mieszkań w ramach programu „Mieszkanie dla rozwoju 
Witkowice etap I” w Kołobrzegu – poz. 4922. Uchwała wejdzie w życie 3 grudnia 
2021 r. 
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 Przewodniczący Rady poinformował, że nie zamieścił w porządku obrad pisma, 

które przyszło pod koniec dnia 18.11.2021 r. od Pana Wojewody w sprawie Pana 
radnego Adama Hoka – chodzi o wygaszenie mandatu Panu radnemu. 
Przewodniczący zapowiedział, że to pismo w dniu dzisiejszym zostanie przesłane 
do wiadomości radnych drogą elektroniczną. Przewodniczący poinformował także, 
że z tym pismem dzisiaj rani zapoznał także zainteresowanego 

 Przewodniczący Rady zapowiedział, że kolejną sesję zwołał w dniu 1 grudnia 
2021 r. godz. 9:00 i będzie to sesja budżetowa. Sesja odbędzie się w trybie 
zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 

 Przewodniczący przypomniał także, że 26 stycznia 2022 r. odbędzie się szkolenie 
do radnych w sprawie etyki radnego. Przewodniczący zwrócił się do radnych z 
prośbą o wzięcie udziału w tym szkoleniu. 
 

Wszystkie wymienione pisma stanowią załącznik do protokołu.  

W tym punkcie porządku obrad głos zabierali także: 

 Pan radny Adam Hok, który odniósł się do pisma Wojewody Zachodniopomorskiego 

dotyczącego jego osoby. Wystąpienie Pana radnego Adama Hoka: „Dzień dobry 

Szanowni Państwo. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Pani Prezydent. 

Poprosiłem o głos w sprawie, o której Pan Przewodniczący przed chwilką powiedział 

a mnie poinformował rano na temat pisma, które wpłynęło do Rady Miasta od Pana 

Wojewody. Pismo to jest konsekwencją donosu radnego Woźniaka, który to 

przeprowadził śledztwo w mojej sprawie i podzielił się z Panem Wojewodą 

nieprawdziwymi informacjami na temat mojej działalności. Poprosiłem o głos, dlatego 

że sprawa, którą za chwilę przedstawię jest bezprecedensowym, personalnym 

atakiem na mnie, radnego Rady Miasta, wybranego jakby nie było w 

demokratycznych wyborach a celem działań radnego Woźniaka jest po prostu 

pozbawienie mnie mandatu radnego. Tym samym atak ten odbieram, myślę, że jest 

wymierzony nie tylko we mnie, ale także w moich wyborców, którzy mi zaufali i oddali 

na mnie swój głos a działania radnego Woźniaka mają ten wybór unieważnić. Przez 

ostatnie trzy lata wielokrotnie nie reagowałem na różnego rodzaju zaczepki, zagrywki 

polityczne moich przeciwników w Radzie Miasta, którzy kierując się niczym innym niż 

osobistą zawiścią, zemstą za przegrane wybory, próbowali publicznie dyskredytować 

moją osobę. Jednak myślę, że ta sprawa, o której chcę dzisiaj powiedzieć i o której 

wspomniał Pan Przewodniczący, jest w mojej ocenie przekroczeniem nawet tych tak 

zwanych zasad i granic walki politycznej. Przepraszam, że w swojej wypowiedzi użyję 

mocnych sformułowań, których zazwyczaj naprawdę unikam w przestrzeni publicznej, 

ale w tym wypadku sprawy zaszły za daleko, dlatego moja reakcja wymaga myślę, że 

adekwatnych sformułowań. Radny Woźniak złożył do Pana Wojewody 

Zachodniopomorskiego pismo, w którym w imieniu swoim i bliżej niezidentyfikowanej 

grupy radnych, bo nikt inny nie podpisał się pod tym pismem, wezwał do podjęcia 

czynności zmierzających właśnie do wygaszenia mojego mandatu z uwagi na 

naruszenie zakazu prowadzenia działalności gospodarczej przez radnego na mieniu 

gminy. Sprawa dotyczy spółki ………………., której jestem mniejszościowym 

udziałowcem, a która to od czerwca tego roku w prywatnym lokalu i przylegającej do 

niego wydzierżawionej części chodnika przy ulicy Morskiej prowadzi działalność 

gastronomiczną terminowo regulując wszelkie należności według stawek określonych 

w stosownym zarządzeniu Pani Prezydent. Lokal prowadzony przez spółkę zatrudnia 

12 osób, młode kołobrzeżanki, kołobrzeżan, płaci podatki, wnosi opłaty za koncesję. 

Myślę, że tak, jak każdy inny przedsiębiorca w tym mieście, ciężką i uczciwą pracą 
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buduje wizerunek miasta oraz współtworzy ofertę dla mieszkańców i turystów 

odwiedzających nasze miasto. Zanim właściciel nieruchomości wystąpił z wnioskiem 

o zajęcie pasa drogowego, podjęliśmy się konsultacji prawnych związanych  

z zamierzeniami spółki, w której mam udziały, podejrzewając, że może istnieć konflikt 

prawny związany z moją aktywnością w Radzie Miasta. Zgodnie z uzyskaną opinią 

prawną w celu uniknięcia ewentualnego konfliktu osoba radnego Rady Miasta nie 

może zasiadać w organach zarządzających podmiotem, który właśnie w prowadzonej 

działalności ma zamiar wykorzystywać majątek gminy. Przepisy ustawy  

o samorządzie jasno wskazują na tą okoliczność, nie było to dla nas tak naprawdę 

praktycznie żadne zaskoczenie, dlatego że już na początku tej kadencji Rady Miasta, 

część radnych po wyborze do Rady Miasta musiała zrezygnować z określonych 

funkcji w stowarzyszeniach, fundacjach i innych, dlatego że właśnie prawo  

o samorządzie gminnym zakazuje łączenia pewnych funkcji z mandatem radnego. 

Mając to na uwadze w dniu 31 maja tego roku zgromadzenie wspólników odwołało 

mnie z funkcji prezesa zarządu, aby ten konflikt prawny nie występował. W między 

czasie właściciel budynku jednocześnie udziałowiec spółki wystąpił do miasta  

o zajęcie pasa drogowego, zgodę taką uzyskał dnia 1 czerwca, a spółka po 

podpisaniu umowy z właścicielem rozpoczęła działalność w lokalu w parterze oraz 

właśnie w pasie drogowym w dniu otwarcia, czyli 15 czerwca 2021 r. O szczegółach 

tej sprawy radny Woźniak doskonale wiedział, bo informowała go o tym chociażby 

Prezydent Miasta Anna Mieczkowska w lipcu tego roku, kiedy pojawiły się pierwsze 

informacje, że radny Woźniak szuka większości do odwołania Hoka. Na jego wiedzę 

w tym zakresie wskazuje też informacja użyta w piśmie do wojewody, gdzie radny 

pisze wyraźnie, że doszło do zmian w organach spółki, które formalnie zostały 

zarejestrowane przez KRS w dniu 6 października, ale pomija fakt, że prawnie są 

skuteczne z dniem podjęcia, czyli 31 maja 2021 r. Pomimo to radny Woźniak skłamał 

w swoim piśmie do wojewody o cyt. „niezaprzeczalnym fakcie wykorzystywania 

majątku Gminy Miasto Kołobrzeg do prowadzenia działalności przez podmiot 

…………, którego radny Adam Hok jest nie tylko udziałowcem, ale w dniu 

rozpoczęcia działalności na mieniu gminy był również prezesem zarządu.,, Odrębną 

zupełnie sprawą jest fakt, że radny Woźniak pomylił adresata swojej manipulacji, bo 

nie powinien skierować tego pisma do Pana Wojewody tylko powinien pójść do 

Przewodniczącego Rady Miasta. Swoim pismem radny Woźniak spowodował, że Pan 

Wojewoda działając w błędzie, co do faktów, który cynicznie i z premedytacją 

wprowadził go radny Woźniak wysnuł fałszywe wnioski, co do konfliktu prawnego tej 

przedmiotowej sprawy. No i konkretnie, w piśmie do wojewody radny Woźniak kłamie 

co najmniej trzykrotnie. Po pierwsze, że w czasie, gdy spółka prowadziła działalność 

na mieniu gminy byłem w jej zarządzie - tak nie było, o czym wspomniałem przed 

chwilą. Że działania zmierzające do zmian w organach spółki podjęliśmy po tym, jak 

radny zaczął się sprawie przyglądać – nieprawda, zaczęliśmy to robić przed 

podjęciem naszych działań. Myślę, że radny przecenia swoją aktywność w tym 

zakresie, oraz insynuując, że podjęte działania w tym zakresie miały na celu 

wprowadzenie w błąd odnośnie tego, kto faktycznie korzysta z pasa drogowego – 

nigdy nie było wątpliwości, że jest to spółka ………….. . Ustalając okoliczności 

sprawy, z tego, co wiemy między innymi od pracowników restauracji, radny posuwał 

się do dość groteskowych zachowań śledczych, zamaskowany robił zdjęcia 

ukrywając się za drzewem, prowadził obserwację przesiadując na ławce w okolicy 

lokalu, czy dokonywał zakupów kontrolowanych poprzez podstawione osoby  
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i paragony z tych kontroli właśnie dołączył do tego pisma. Ponieważ jest osobą 

publiczną i wiele osób go zna wzbudziło to wiele komentarzy i pytań personelu 

odnośnie jego postepowania. W tym samym czasie radny Woźniak kierował 

interpelacje dotyczące spółki …….. do Pani Prezydent i oceniam, że nosiła ona 

znamiona uporczywego nękania jednego podmiotu gospodarczego, bo dotyczyła 

tylko jednego lokalu gastronomicznego, choć jak wiadomo przykładów zajęcia pasa 

drogowego na ten cel w mieście w okresie sezonu letniego jest kilkadziesiąt, a w tym 

jest ogródek gastronomiczny restauracji, która jest zlokalizowana dokładnie obok na 

tej samej ulicy. I tam tych interpelacji radny nie składa. Od kilkunastu miesięcy widzę, 

że radny Woźniak za cel swoich, nieetycznych i bezprawnych działań obrał mnie  

i najbliższe mi otoczenie. Mówiąc szczerze, nie sądziłem, że może posunąć się do 

tak obrzydliwych działań. Przykładem tego jest ta sprawa, której dotyczy pismo 

wojewody. Radny pomimo pełnej wiedzy o tym, że działania spółki a tym samym 

mojej osoby są zgodne z prawem, postanowił wykorzystać kłamstwo i manipulacje, 

by osiągnąć tymi nieetycznymi metodami swoje cele polityczne. Decydując się na 

prace dla lokalnej społeczności w organach samorządu, miałem nadzieję, że spór, 

jaki jest wpisany w tą działalność w Radzie Miasta będzie raczej dotyczyć kierunków 

rozwoju miasta, rozwiązywania spraw mieszkańców. Niestety okazało się, że udział 

niektórych osób w tej zaszczytnej roli jest nakierowany wyłącznie na bezwzględne 

osiąganie korzyści osobistych, czego powyższa sprawa jest przykładem. Dla mnie 

osobiście przykre i smutne jest to, że niektóre osoby po ponad 20 latach 

doświadczeń w samorządzie politykę rozumieją właśnie, jako bezpardonową, 

pozbawioną zasad przy użyciu wszelkich możliwych narzędzi walkę o własny interes. 

Dobro wspólne i interes miasta nie mają w tym wypadku żadnego znaczenia. Może 

całą sprawą, którą będzie musiała rozstrzygnąć Rada Miasta, bo Państwo zostaliście 

w ten spór wciągnięci i tylko ona a nie wojewoda jest władna zgodnie z prawem zająć 

się rozstrzygnięciem. Zapowiadam wniesienie powództwa cywilnego przeciwko 

radnemu Woźniakowi, którego przedmiotem będzie naruszenie moich dóbr 

osobistych przez próbę publicznego przedstawienia mnie w niekorzystnym świetle, co 

może mieś istotny wpływ na prowadzoną przeze mnie działalność zarówno publiczna, 

jak i biznesową. Odrębna sprawa będzie dotyczyła wyrządzenia przez radnego 

potencjalnych szkód spółce ………… przez sugestie wykorzystywania w jej 

działalności pozycji wspólnika. Myślę, że najwyższy czas, aby radny Woźniak poniósł 

konsekwencje swoich nieetycznych i bezprawnych działań mających na celu 

dyskredytowanie osób publicznych i podmiotów gospodarczych w myśl swoich 

partykularnych interesów. Może wyrok sądowy i odszkodowanie, bo konsekwencja 

cynicznych działań, powstrzyma radnego Woźniaka przed kolejnymi próbami ataków 

personalnych na mnie lub kogokolwiek innego, czego wielokrotnie byliśmy świadkami 

na sesji Rady Miasta, czy podczas obrad komisji. Jednocześnie mam nadzieję, że 

publiczne nagłośnienie tej sprawy, bo na pewno media będą się tym interesowały 

i taki był też cel tego pisma złożonego do wojewody, także poprzez moje dzisiejsze 

wystąpienie spowoduje jeszcze jeden być może najważniejszy w tej sytuacji skutek. 

Mam nadzieję, że wyborcy oddający swoje głosy w kolejnych wyborach 

samorządowych dogłębnie się zastanowią, kto powinien ich reprezentować w tak 

zaszczytnym organie, jakim jest Rada Miasta i wyeliminują osoby, które w swoich 

działaniach kierują się po prostu tak niskimi pobudkami, a cała ta sprawa przyczyni 

się do podniesienia poziomu debaty publicznej i samorządu w naszym mieście. Panie 

Przewodniczący dziękuję za możliwość wypowiedzi. Jednocześnie każdego, kto jest 
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tą sprawą zainteresowany głębiej zapraszam jutro, będę dostępny on-line podczas 

konferencji prasowej o godz. 14:30. Każdy kto będzie chciał o tej sprawie ze mną 

porozmawiać, do każdego link prześlę i chętnie dopowiem, jeżeli dziś w natłoku tych 

całych informacji i pewnie emocji, które za mną stoją, nie wszystko wyjaśniłem. 

Dziękuję. 

 

 Przewodniczący Rady podziękował Panu radnemu, jednocześnie poprosił o jak 

najszybsze przekazanie tego stanowiska na piśmie. Przewodniczący poinformował, 

że po konsultacji z prawnikiem wdroży postępowanie, które będzie zmierzało do 

podjęcia uchwały Rady Miasta w tym temacie. Wojewoda dał termin 30 dni na 

odpowiedź w formie uchwały Rady Miasta, czy Rada Miasta zgodzi się  

z argumentacją przedstawioną we wniosku i uchyli mandat Panu radnemu, czy 

odmówi. Wówczas sprawa zostanie przekazana do wojewody i wojewoda w swoim 

postępowaniu wyda wiążącą w tej sprawie decyzję.  

 

 Pan radny Adam Hok poinformował, że w dniu jutrzejszym przekaże wyjaśnienia  

i dołączy do tego opinię prawną 

 

 Pan radny Jacek Woźniak: „Panie Przewodniczący proszę, żeby do protokołu z tej 

sesji słowa wypowiedziane przez radnego Adama Hoka były dołączone w formie 

pisemnej, żeby spisać te słowa, żeby były dołączone do protokołu. Szczególnie 

słowa, w których potwierdza, że spółka …………. prowadziła działalność w ogródku 

gastronomicznym zlokalizowanym przy restauracji. A Państwu chciałbym polecić 

lekturę art. 24f ustawy o samorządzie gminnym, która mówi wprost o zakazie 

prowadzenia działalności gospodarczej na majątku gminy i nie tylko w organie 

zarządzającym, ale wspólnie również z innymi osobami. Jest na ten temat bogate 

orzecznictwo i czekam na wdrożenie przez Pana Przewodniczącego postępowania 

wyjaśniającego w tym zakresie. Myślę, że generalnie to całe postępowanie będzie 

bardzo interesujące dla opinii publicznej. Dziękuję.  

 

 

Punkt 9 – Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam 43 sesję Rady Miasta Kołobrzeg, 
która odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na 
odległość. 
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